
Obecné zastupiteľstvo obce Lúčky 
 

 

 

 

Z á p i s n i c a  

napísaná zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Lúčky, konaného dňa 10.12.2015 

na Obecnom úrade v Lúčkach 

___________________________________________________________________________ 

 

 

 

Prítomní: 

- 6 poslancov Obecného zastupiteľstva  obce Lúčky (ďalej len: „OZ“) a 1 nastupujúci 

poslanec podľa prezenčnej listiny 

- starosta obce Lúčky Branislav Hrbček 

- hlavná kontrolórka Mgr. Marta Bočeková 

- zapisovateľka Mgr. Beáta Salvová 

 

 

Program: 

 

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa OZ 

3. Voľba navrhovateľov uznesení 

4. Voľba overovateľov zápisnice 

5. Oboznámenie OZ o vzdaní sa funkcie poslanca Miroslava Hrbčeka 

6. Zloženie sľubu nastupujúceho poslanca OZ Martina Zachara 

7. Kontrola prijatých úloh 

8. Súhlas OZ v súlade s § 18 ods. 1 zákona 369/1990 o obecnom zriadení pre vykonávanie    

    inej zárobkovej činnosti pre HK 

9. Voľba nového predsedu športovo – školskej komisie 

10. Schválenie VZN č. 5/2015 o nakladaní s komunálnym odpadom a drobným stavebným       

      odpadom 

11. Dodatok č. 1 k VZN č. 4/2015 o daniach z nehnuteľností 

12. Vzdanie sa poslaneckej odmeny p. Bočekovej v prospech príspevku na organ 

13. Schválenie úpravy rozpočtu na rok 2015 

14. Schválenie rozpočtu na rok 2016 - 2018 

15. Schválenie plánu kontrolnej činnosti na I. polrok roku 2016 

16. Informácia o činnosti komisií OZ 

17. Aktuálne otázky, rôzne, diskusia 

18. Schválenie uznesenia 

19. Záver 

 

 

 

 

 

 



K bodu 1 programu OZ 

Otvorenie 
Zasadnutie OZ otvoril o 18

30
 hod. privítaním všetkých prítomných starosta obce. Zasadnutia 

sa zúčastnilo 7 poslancov. OZ bolo uznášania schopné. Starosta oboznámil prítomných            

s programom zasadnutia OZ  a vyzval poslancov na schválenie, doplnenie alebo zmenu 

programu OZ. P. poslanec Mojš upozornil na bod14 programu – schválenie rozpočtu na rok 

2016 – 2018 a v zmysle zákonnosti mal výhrady k postupu  a to z toho dôvodu, že pri návrhu 

sa nepostupovalo v zmysle zákona 369/1990 o obecnom zriadení. Starosta poprosil p. 

poslanca o vysvetlenie z akého dôvodu dospel k danému záveru. P. Mojš zdôvodnil svoje 

stanovisko nasledovne.  Pre terajšie obecné zastupiteľstvo je to prvý rozpočet a na začiatku si 

OZ povedalo určité postupy, tak aby sa zlepšoval stav v súlade s predpismi a zákonmi. 

Vypracovaný rozpočet obce predložil starosta finančnej komisii na schválenie. Finančná 

komisia odporučila obecnému zastupiteľstvu daný návrh schváliť. Podľa zákona 369/1990 má 

návrh rozpočtu byť zverejnený na úradnej tabuli 15 dní a počas jeho zverejnenia občania 

môžu návrh pripomienkovať na obecnom úrade. Následne by mali byť všetky pripomienky 

doručené ku schvaľovaniu rozpočtu obecnému zastupiteľstvu. Daný návrh rozpočtu bol 

vyvesený dňa 18.11.2015 a mal visieť do 2.12.2015. Medzitým hlavná kontrolórka vydala 

stanovisko k návrhu rozpočtu, v ktorom ho neodporučila schváliť, nakoľko je v rozpore 

s VZN. Následne sa dňa 30.11.2015 uskutočnili konzultácie s určitými zástupcami obecného 

zastupiteľstva, a to aj na základe stanoviska hlavnej kontrolórky, kde dospeli k záveru, že 

návrh rozpočtu je v rozpore s VZN a upravili ho do súladu. Čo sa následne stalo: občania mali 

k nahliadnutiu pôvodný návrh, pričom dňa 30.11.2015 bol pôvodný návrh upravený. 

Upravený návrh bol mailom preposlaný poslancom. Rozpor nastal v tom, že občania mali 

k pripomienkovaniu pôvodný návrh, pričom zastupiteľstvo sa má vyjadrovať k upravenému 

návrhu. 

Kontrolórka p. Bočeková – kontrolórka zareagovala na zdôvodnenie p. Mojša -  nikde 

v zákone o obecnom zriadení sa nepíše o tom, že návrh rozpočtu nemôže byť počas 15 dní 

zverejnenia upravovaný, aby bol v súlade so zákonom. 

Poslanec p. Fula- hlasujme o pôvodnom návrhu rozpočtu. 

Starosta obce – žiadny rozpočet do dnešného zasadnutia nebol schválený.  Rozpočet, ktorý 

bol upravený na stretnutí tak, aby bol dodržaný zákon, neovplyvní schvaľovanie pôvodného 

rozpočtu na terajšom zasadnutí OZ. Rozpočet 15 dní visel, takže žiadny zákon nebol porušený 

a rozpočet sa ide schvaľovať teraz a tu. Nejde sa schvaľovať rozpočet po mojej reakcii na 

pochybenie v pôvodnom rozpočte. No na základe týchto pochybení  odporúčam schváliť 

upravený rozpočet, aby bol  v súlade zo zákonom. Upozornil som poslancov, ešte pokiaľ bol  

návrh rozpočtu živý,  že v prípade schválenia návrhu rozpočtu, ktorý visel na úradnej tabuli, 

tento bude schválený ako protizákonný. 

P. poslanec Mojš ukončil svoju diskusiu s tým, že si stojí za svojím názorom a že je za 

dodržanie zákonnosti tak, aby sa mohli členovia OZ pozrieť občanom do očí. 

Poslanec p. Fula – nič sa neschválilo, len sa uvažuje v rozpočte o zmenách a tieto mali byť 

prejednané a schvaľované na dnešnom OZ. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 45/2015.  
Hlasovanie: 3/za- JUDr. Mojš, p. Nika, Mgr. Iveta Kosturíková/ - 0/zdržal sa/ - 3/proti- Ing. 

Eva Mišíková, Ing. Peter Fula, Ing. Miroslava Garajová/ Neprítomní: Ing. Miroslav Pecho, 

Bc. Zuzana Slimáková 

 

 

 



K bodu 2 programu OZ 

Určenie zapisovateľa OZ 

Za zapisovateľku zápisnice bola určená zamestnankyňa obce Mgr. Beáta Salvová. 

 

K bodu 3 programu OZ 

Voľba navrhovateľov uznesení 

Určenie členov návrhovej  komisie. Za členov návrhovej komisie boli starostom obce 

navrhnutí: Mgr. Iveta Kosturíková, Ing. Eva Mišíková, Ing. Miroslava Garajová.  

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 6                               PROTI: 0                                      ZDRŽALI: 0 

(za: Ing. Eva Mišíková, JUDr. Vladimír Mojš, Ing. Miroslava Garajová, Mgr. Iveta 

Kosturíková, Ondrej Nika, Ing. Peter Fula) 

 

K bodu 4 programu OZ 

Voľba overovateľov zápisnice 

Za overovateľov zápisnice boli starostom obce navrhnutí: p. Ondrej Nika, Ing. Peter Fula. 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 6                               PROTI: 0                                      ZDRŽALI: 0 

(za: Ing. Eva Mišíková, JUDr. Vladimír Mojš, Ing. Miroslava Garajová, Mgr. Iveta 

Kosturíková, Ondrej Nika, Ing. Peter Fula) 

 

K bodu 5 programu OZ 

Oboznámenie OZ o vzdaní sa funkcie poslanca Miroslava Hrbčeka 

Starosta oznámil poslancom, že ku dňu 30.11.2015 sa p. Miroslav Hrbček vzdal mandátu 

poslanca, nakoľko sa stal zamestnancom Drobných prevádzok Obce Lúčky. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 46/2015.  
Hlasovanie: 6/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Miroslav Pecho, Bc. Zuzana    

                                                                                Slimáková 

 

K bodu 6 programu OZ 

Zloženie sľubu nastupujúceho poslanca OZ Martina Zachara 

Starosta obce vyzval p. Martina Zachara k zloženiu sľubu poslanca. Starosta obce prítomných 

vyzval aby povstali a prečítal sľub poslanca OZ. Súhlas s prečítaným sľubom potvrdil p. 

Zachar svojim „áno“. Následne sľub podpísal a starosta mu odovzdal osvedčenie o zvolení za 

poslanca OZ. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 47/2015.  
Hlasovanie: 6/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Miroslav Pecho, Bc. Zuzana  

                                                                                Slimáková 

K bodu 7 programu OZ 

Kontrola prijatých úloh 

Plnenie prijatých úloh je prílohou č. 1 tejto zápisnice. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 48/2015.  
Hlasovanie: 7/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Miroslav Pecho, Bc. Zuzana  

                                                                                Slimáková 



K bodu 8 programu OZ 

Súhlas OZ v súlade s § 18 ods. 1 zákona 369/1990 o obecnom zriadení pre vykonávanie 

inej zárobkovej činnosti pre HK 

Hlavná kontrolórka – ako všetci poslanci vedia hlavná kontrolórka je v súdnom spore 

s bývalým zamestnávateľom Katolíckou univerzitou v Ružomberku. Dňa 4.11.2015 sudca 

vydal čiastočný rozsudok v ktorom dal za pravdu hlavnej kontrolórke, avšak tento rozsudok 

ešte nenadobudol právoplatnosť. Aby však hlavná kontrolórka predišla porušeniu zákona, 

nakoľko v určitom okamihu bude zamestnankyňou dvoch zamestnávateľov, predkladá na 

schválenie súhlas OZ pre vykonávanie inej zárobkovej činnosti pre HK. 

Poslanec p. Mojš – nezávidí ďalší pracovný pomer p. kontrolórke, ale vychádza z toho, že 

viackrát tu boli návrhy na schválenie navýšenia pracovného úväzku hlavnej kontrolórky. 

Tieto návrhy boli odôvodňované zo strany starostu. P. poslanec Mojš si myslí, že niektoré 

predkladané úlohy nepatrili do kompetencie kontrolórky, úlohy kontrolórky vyplývajú zo 

zákona. Nechápe, že zrazu teraz hlavná kontrolórka už nemá toľko roboty. S daným návrhom 

p. poslanec nebude súhlasiť. 

Hlavná kontrolórka – opätovne vysvetlila že tam nejde o to či chce dva zamestnania, alebo 

byť zamestnankyňou katolíckej univerzity, ale o to že po rozhodnutí súdu sa stane 

zamestnankyňou dvoch zamestnávateľov a v prípade neschválenia súhlasu by porušila zákon.  

Na druhej strane, ak si myslí OZ že je nevyťažená, nepomáha starostovi a netreba jej navýšiť 

pracovný úväzok cíti sa dosť akčná na to, aby jej stačilo robiť len päť hodín. 

Poslankyňa p. Garajová – ak má p. Bočeková schválený úväzok kontrolórky na 5 hod. tak 

nechápe, prečo by si, ak má tu možnosť, nemohla privyrobiť v inom zamestnaní. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 49/2015.  
Hlasovanie: 5/za – Ing. Eva Mišíková, Ing. Miroslava Garajová, Mgr. Iveta Kosturíková, 

Martin Zachar, Ing. Peter Fula/ - 1/zdržal sa – Ondrej Nika/ - 1/proti – JUDr. Vladimír 

Mojši/ Neprítomní: Ing. Miroslav Pecho, Bc. Zuzana Slimáková 

 

K bodu 9 programu OZ 

Voľba nového predsedu športovo – školskej komisie 

Nakoľko sa p. Miroslav Hrbček vzdal funkcie poslanca, zaniká aj jeho predsedníctvo 

v športovo – školskej komisii. Starosta obce navrhol za nového predsedu športovo – školskej 

komisie poslanca p. Ondreja Niku. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 50/2015.  
Hlasovanie: 6/za/ - 1/zdržal sa- Ondrej Nika/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Miroslav Pecho,   

                                                                                                    Bc. Zuzana  Slimáková 

 

K bodu 10 programu OZ 

Schválenie VZN č. 5/2015 o nakladaní s komunálnym odpadom a drobným stavebným 

odpadom 

Návrh VZN obdržali poslanci ešte pred zasadnutím obecného zastupiteľstva prostredníctvom 

mailovej pošty. Starosta vyzval poslancov k pripomienkovaniu daného návrhu. Poslanci voči 

návrhu nemali pripomienky. 

 

 

 



Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 51/2015.  
Hlasovanie: 7/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Miroslav Pecho, Bc. Zuzana  

                                                                                Slimáková 

 

K bodu 11 programu OZ 

Dodatok č. 1 k VZN č. 4/2015 o daniach z nehnuteľnosti 

Taktiež aj dodatok č. 1/2015 k VZN č. 4/2015 o daniach z nehnuteľností obdržali poslanci 

ešte pred zasadnutím obecného zastupiteľstva. Starosta vyzval poslancov k pripomienkovaniu 

daného návrhu. Poslanci voči návrhu nemali pripomienky. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 52/2015.  
Hlasovanie: 7/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Miroslav Pecho, Bc. Zuzana  

                                                                                Slimáková 

 

K bodu 12 programu OZ 

Vzdanie sa poslaneckej odmeny p. Bočekovej v prospech príspevku na organ 

Kontrolórka p. Bočeková vysvetlila poslancom, že pokiaľ bude odmena schválená podľa 

návrhu pôjde celá suma poslaneckej odmeny vo výške 80 € v prospech príspevku na organ. 

V prípade vyplatenia odmeny priamo p. kontrolórke táto bude unížená o cca 22 € (odvody).  

P. poslanec Mojš berie na vedomie vzdanie sa poslaneckej odmeny p. Bočekovej.  

Starosta obce opätovne vysvetlil prečo OZ musí o danom návrhu vzdaní sa poslaneckej 

odmeny hlasovať.  

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 53/2015.  
Hlasovanie: 7/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Miroslav Pecho, Bc. Zuzana  

                                                                                Slimáková 

K bodu 13 programu OZ 

Schválenie úpravy rozpočtu na rok 2015 

Starosta informoval poslancov, že úprava rozpočtu bola urobená na základe skutočných 

príjmov a výdavkov ku koncu rok 2015. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 54/2015.  
Hlasovanie: 7/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Miroslav Pecho, Bc. Zuzana  

                                                                                Slimáková 

 

K bodu 14 programu OZ 

Schválenie plánu kontrolnej činnosti na I. polrok roku 2016 

Kontrolórka obce oboznámila poslancov s plánom kontrolnej činnosti na I. polrok roku 2016. 

Plán poslanci jednohlasne odsúhlasili. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 55/2015.  
Hlasovanie: 7/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Miroslav Pecho, Bc. Zuzana  

                                                                                Slimáková 

 

K bodu 15 programu OZ 



Informácia o činnosti komisií OZ 

Starosta vyzval predsedov komisií, aby informovali o ich činnosti. 

Poslankyňa Ing. Garajová 

- dňa 5.12.2015 sa pod Lúčanským vodopádom uskutočnil vianočný jarmok. Jarmok, 

ako skonštatovala predsedníčka kultúrnej komisie, sa vydaril. 

- najbližšia akcia, ktorú pripravuje kultúrna komisia, je obecný ples. Predsedníčka 

komisie požiadala starostu obce o poskytnutie tomboly do pripravovanej akcie. 

 

K bodu 16 programu OZ 

Aktuálne otázky, rôzne, diskusia 

Starosta: 

- v obci prebehla výmena a doplnenie lámp na verejnom osvetlení, je potrebné pomeniť 

ešte križovatkové svetlá; 

- vyzval poslancov aby do budúceho zastupiteľstva pouvažovali o možnosti  vrátiť 

naspäť systém svietenia na rohoch ulíc a križovatkách v obci v čase od 1.00 hod do 

4.00 hod. - sieť je tak nastavená; 

- informoval o úprave komunikácií po výmene potrubí plynu – zhotoviteľ nechcel 

vyhovieť pri úprave terénu podmienkam OcÚ z roku 2014, nakoniec však dospeli 

k dohode; 

- z plánu hospodárskeho  sociálneho rozvoja prišla prvá čas, po zaslaní druhej časti 

budú tieto zaslané poslancom; 

- momentálne prebieha dokončenie kolaudácia multifunkčného ihriska; 

- vypracoval sa projekt na dotáciu z envirofondov na rekonštrukciu ČOV (techniky); 

- na podnet občanov z novo vytvoreného obvodu Láncová – Španie bola vykonaná 

nevyhnutná úprava prístupovej komunikácie, ktorá je dočasná. Na budúci rok sú 

vyčlenené finančné prostriedky na kompletnú úpravu tejto komunikáciu; 

- v obci sa prečisťujú vodné toky od nánosov; 

- informoval o akcii Uctime si starobu – akcia sa niesla v novom duchu, zábava za 

zvukov živej hudby sa predĺžila do nočných hodín. Starosta poďakoval členom 

kultúrnej aj sociálnej komisii za pomoc pri tejto akcii. Poslankyňa p. Garajová – 

vďaka patrí hlavne občanom dôchodcom, ktorí sa vo veľkej miere podieľali na 

príprave akcii. 

- Od januára 2016 sa začnú prípravy na DLFS pod Chočom, aj z toho titulu, že obec sa 

zapojila do súťaže Dedina roka a vyhrala v oblasti Dedina ako klenotnica „za 

udržiavanie a rozvíjanie nehmotného kultúrneho dedičstva s dôrazom na autenticitu 

tradičnej ľudovej kultúry a odkaz budúcim generáciám.“ 

 

Poslanec p. Nika: 

- na novej obecnej stránke zverejňovať aktuálne udalosti napr. neordinovanie lekárov, 

uzavretie predajní atď.; 

- na stránku doplniť stolný tenis a šach; 

- zverejňovať nielen obecné akcie ale aj kúpeľné napr. zahájenie kúpeľnej sezóny; 

- obec nemá vlastný propagačný materiál (napr. forma skladačky) – starosta informoval, 

že na propagačný materiál sú v rozpočte obce vyčlenené finančné prostriedky; 

- jeden z najväčších príjmov obce je z miestnych kúpeľov a preto by sa mali 

zástupcovia kúpeľov aspoň raz ročne prizvať na zasadnutie obecného zastupiteľstva 

napr. výjazdové zasadnutie. Starosta poznamenal, že miestne kúpele majú najnižšie 

vyrubené dane a poplatky z okolitých obcí. 

 

 



 

Poslankyňa p. Garajová 

- je možné do Lúčanského občasníka doplniť ešte článok o vianočnom jarmoku – 

starosta – áno článok sa dá zaradiť do občasníka. 

 

 

Poslanc p. Mojš 

- nová webová stránka obce je krok dopredu, aj keď niektoré informácie nie sú 

dotiahnuté; 

- na stránku potrebné doplniť komisie a vkladať zápisy zo zasadnutia týchto komisií; 

- podať podnet na okresnú správu ciest na osadenie značiek a namaľovanie prechodov 

pre chodcov na frekventovaných miestach v obci napr. ZŠ, MŠ, obecný úrad, Zápolie-

kostol atď.; 

- znečisťovanie tokov – takýto problém na ul. Paseka, kde nad touto komunikáciou 

prebieha veľká ťažba dreva a cesty pre zvoz sú spevňované štrkom. Pri prívalových 

vodách v zúžených miestach potoku dochádza k zanášaniu. Netreba podceňovať 

takéto situácie, treba ich riešiť –protipovodňové opatrenia (zahrnúť aj do rozpočtu). 

Starosta – pri oslovení Povodia Váhu dostal odpoveď, že povodie nemá ani 

zamestnancov ani financie. 

P. Mojš – je potrebné riešiť aspoň toky v našej kompetencii, aj za pomoci úradu práce.  

 

Poslankyňa p. Kosturíková 

- osadenie svetla do uličky od drevenice p. Hanuljaka po rodinný dom Jozefa Haličku. 

Starosta obce spolu  p. Česákom uvažujú pre túto ulicu s úsporným osvetlením so 

senzorom. 

 

Kontrolórka p. Bočeková 

- komisie nemajú vypracovaný „Plán činnosti komisie“; 

- nie sú známe mená podpredsedov jednotlivých komisií; 

- zápisnice z jednotlivých zasadnutí nie sú doručované predsedovi, podpredsedovi 

a členom komisie, starostovi a zástupcovi starostu obce. 

 

Občania: 

p. Šefránková 

- dala návrh na osadenie dopravných značiek zákaz zastavenia na ulici Požiarnikov. Starosta – 

obec žiadala správu ciest o dopravné značky, avšak do dnešného dňa tieto neboli dodané. 

- na webovej stránke chýba sekcia ubytovanie – starosta ako aj p. poslanec JUDr. Mojš túto 

sekciu v mobile hneď na zasadnutí našli. 

- obci chýba informačné centrum – tento nedostatok v obci treba riešiť – starosta – kde 

vytvoriť info centrum? P. Šefranková navrhla vybudovať zrub (ako v obci Likavka, 

Oščadnica) pri vstupe pod vodopád, kde by info centrum fungovalo od veľkej noci do 

septembra. Poslanec JUDr. Mojš – už v minulosti sa hľadali priestory na vytvorenie centra, 

konkrétne rohový dom pri novinovom stánku. 

 

PaedDr. Peter Kvasňák 

- dňa 8.12.2015 zasadla farská a pastoračná rada; 

- Vdp. Kvasňák informoval poslancov, aj vzhľadom na článok , ktorý bude uvedený 

Lúčanskom občasníku, že nový organ nebude v prevádzke na Vianoce tohto roku, ako 

to bolo plánované, ale až v mesiaci február 2016. Zmena nastala z dôvodu 

práceneschopnosti zhotoviteľa organu. 



 

K bodu 17 programu OZ 

Schválenie uznesení od č. 45/2015 do č. 55/2015 

Uznesenia od č. 45/2015 do č. 55/2015 boli nahlas prečítané prítomným poslancom. 

 

K bodu 18 programu OZ 

Záver 

Starosta obce poďakoval všetkým za účasť na zasadnutí OZ. 

 

 

Zapísala: Mgr. Beáta Salvová 

 

    

Overovatelia:  Ing. Peter Fula 

   

p. Ondrej Nika 

 

Starosta obce: Branislav Hrbček 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Uznesenie z deviateho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v 

Lúčkach konaného dňa 10.12.2015. 
 



 

Uznesenie č.45/2015 o programe zasadnutia obecného zastupiteľstva v Lúčkach OZ 

Obecné zastupiteľstvo v Lúčkach 

I. schvaľuje 

1. Upravený program zasadnutia OZ. Vypúšťa sa bod 14. a body 15. až 19. sa      

     označujú ako body 14. až 18. 

 

Branislav Hrbček 

starosta obce 

 

Uznesenie č.46/2015 o vzdaní sa funkcie poslanca Miroslava Hrbčeka 

Obecné zastupiteľstvo v Lúčkach 

I. Berie na vedomie 

1.  Vzdanie sa funkcie poslanca Miroslava Hrbčeka 

 

Branislav Hrbček 

Starosta obce 

 

Uznesenie č.47/2015 k zloženiu sľubu  nastupujúceho poslanca OZ Martina Zachara 

Obecné zastupiteľstvo v Lúčkach 

I. Berie na vedomie  

1. Zloženie sľubu  nastupujúceho poslanca OZ Martina Zachara 

Branislav Hrbček  

starosta obce  

 

Uznesenie č.48/2015  k správe HK o kontrole prijatých úloh 

Obecné zastupiteľstvo v Lúčkach 

I. Berie na vedomie 

  1.   Správu HK o kontrole prijatých úloh 

         

Branislav Hrbček 

starosta obce 

Uznesenie č.49/2015 k súhlasu OZ v súlade s §18 ods. 1 zákona 369/1990 o obecnom 

zriadení pre vykonávanie inej    zárobkovej činnosti pre HK 

 

Obecné zastupiteľstvo v Lúčkach 

I. Schvaľuje 

1. v súlade s §18 ods. 1 zákona 369/1990 o obecnom zriadení vykonávanie inej    

zárobkovej činnosti pre HK 

 

Branislav Hrbček 

starosta obce   

 

 

Uznesenie č. 50/2015 k voľbe nového predsedu športovo – školskej komisie 
Obecné zastupiteľstvo v Lúčkach 



I. Volí 

1. Pána Ondreja Niku za predsedu športovo – školskej komisie. 

 

        Branislav Hrbček 

        starosta obce 

 

Uznesenie č.51/2015 k  VZN č. 5/2015 o nakladaní s komunálnym odpadom a drobným 

stavebným odpadom. 

Obecné zastupiteľstvo v Lúčkach 

I. Schvaľuje 

1. VZN č. 5/2015 o nakladaní s komunálnym odpadom a drobným stavebným 

odpadom 

Branislav Hrbček 

starosta obce 

 

Uznesenie č.52/2015 k Dodatku č. 1 k VZN č. 4/2015 o daniach z nehnuteľností 

Obecné zastupiteľstvo v Lúčkach 

I. Schvaľuje 

1. Dodatok č. 1 k VZN č. 4/2015 o daniach z nehnuteľností  

 

        Branislav Hrbček 

        starosta obce  

 

Uznesenie č.53/2015 k vzdaniu sa poslaneckej odmeny p. Bočekovej v prospech 

príspevku na organ. 

Obecné zastupiteľstvo v Lúčkach 

I. Berie na vedomie 

1. vzdanie sa poslaneckej odmeny Mgr. Bočekovej vo výške =80,- € v prospech     

príspevku na organ. 

 

 

II. Schvaľuje 

1. poslaneckú odmenu Mgr. Marty Bočekovej vo výške =80,- € formou 

finančného príspevku pre Farnosť Lúčky na kúpu organu. 

 

Branislav Hrbček  

starosta obce 

    

 

 

 

Uznesenie č.54/2015 k schváleniu úpravu rozpočtu na rok 2015 



Obecné zastupiteľstvo v Lúčkach 

I. Schvaľuje 

1. Úpravu rozpočtu na rok 2015 tak ako bola predložená 

 

Branislav Hrbček 

       starosta obce 

 

 

Uznesenie č.55/2015 k schválenie plánu kontrolnej činnosti na I. polrok roku 2016 

 

Obecné zastupiteľstvo v Lúčkach 

I. Schvaľuje 

1. Plán kontrolnej činnosti na I. polrok roku 2016 

 

 

 Branislav Hrbček 

                                                                                                 starosta obce 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                Príloha č. 1 

Kontrola plnenia uznesenia 



 

                   

MATERIÁL NA 9. ZASADANIE OZ, KTORÉ SA BUDE KONAŤ  10.12.2015 

Predkladateľ a spracovateľ: Marta Bočeková, hlavná kontrolórka obce  

 

Dôvodová správa: V zmysle § 18 zákona č. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov predkladám OZ v Lúčkach materiál na 9. zasadanie, ktoré sa bude 

konať dňa 10.12.2015: Kontrola plnenia uznesení Obecného zastupiteľstva v Lúčkach 

konaného 19.10.2015 

 

 

Porad. 

číslo 
Obsah Termín splnenia Zodpovedný Stav 

38/2015 Správa o kontrole prijatých úloh 19. 10. 2015 HK splnené 
39/2015 Informácie HK o kontrolnej činnosti 19.10.2015 HK splnené 

40/2015 Príkaz na vykonanie dokladovej a fyzickej 

inventarizácie majetku obce  
30.10.2015 starosta splnené 

41/2015 Príkaz na vykonanie dokladovej a fyzickej 

inventarizácie majetku ZŠ 
30. 10. 2015 starosta splnené 

42/2015 Schválenie VZN č. 4/2015 o miestnych 

daniach a miestnom poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavby na zdaňovacie 

obdobie rok 2016. 

19. 10. 2015 poslanci splnené 

 

43/2015 
Schválenie Mgr. Marianny Bučovej za 

kronikárku Obce Lúčky od roku 2016 
19.10.2015 poslanci splnené 

 

44/2015 Zmena dodávateľa el. energie a plynu 

s firmou BCF od. 1.1.2016 
Podpis zmluvy 

16.9.2015 
starosta splnené 

19/2015 Vyradenie ZŠ Lúčky 521 a jej súčastí 

školského klubu pri ZŠ a školskej jedálne pri 

ZŠ v obci Lúčky a MŠ Lúčky 522 a jej súčastí 

školskej jedálne pri MŠ zo siete 

4.11.2015 starosta splnené 

20/2015 Zlúčenie a zaradenie ZŠ s MŠ Lúčky do siete 4.11.2015 starosta splnené 

 

Návrh na uznesenie:  Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Kontrolu plnenia 

uznesenia OZ 

                                                                                               Marta Bočeková 

                                                                                               hlavná kontrolórka obce 
 

 

 

 


